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    P R O T O K O L L 
 
Organ: Styret 
Tid: Mandag 20. oktober 2014 kl.19:30-21:30 
Sted: Løkkerudveien 6, Grååsen (hos Unni Sommervik Auren) 
 
Møtedeltakere: Unni Sommervik Auren, Øyvind Bjørndalen, Nina Merethe Auren, Anders Løkke og Ivar 
Vågen. John Halvor deltok f.o.m. sak nr.5. Pål Fjeldstad har meldt forfall. 
 
Saker til behandling: 
 
1. Protokoll for styremøte nr.5 og 6/2014 – godkjenning 
Saksopplysninger: Møteprotokollene nr.5 og 6 (de er i realiteten godkjent på forhånd, men skal 
underskrives og gjennomgås som oppfølging) 
 
Vedtak: Protokollene for styremøtene nr.5 og 6/2014 ble underskrevet og gjennomgått som oppfølging. 
 
2. Referater 
Følgende ble referert i møtet: 
2.1. Økonomistatus – pr. 17.10.2014 er saldo på vår bankkonto kr.38.195,59.  
2.2. Medlemmer 2014 – det er mottatt innbetalinger fra ytterligere 4 siden status styremøte 25.8.= 92 nå 
2.3. Huskestativer – status (stativ i Kolleveien er ikke montert og oppgjør kr.750,- er ikke mottatt, men i 
følge Øyvind Bjørndalen vil det skje snart) 
2.4. Regning til Spydeberg kommune ifm. stier – regning på kr.9.947,50 er sendt, men oppgjør mangler 
2.5. Regning fra Arne Berven for sprøyting m.v. 2014 – kr.3.813,00 er betalt 14.10.2014 
2.6. Støy-saken. Fortsatt ikke oppfølging fra Helsehuset på beboerregistrering. Vi undersøker om 
veimyndighetene har E18 i Spydeberg som aktuell motorvei for økt fartsgrense til max. 110 km/t. 
 
3. Solli-stien – status og fremdrift 
Saksopplysninger: a. Status eventuell grunnavtale med Nina Funderud Pederstad, b. Grunneier Arild 
Ruud er forelagt ideer for opprusting av areal i tilgrensning til Buerveien helt i syd, c. Videre arbeid  
 
Vedtak: Vi avventer svar fra Nina Funderud Pederstad på vårt utkast til grunnavtale. Hvis tinglysing ikke 
ønskes av grunneier, kan vi akseptere at det sløyfes. Tiltaket gjennomføres som planlagt hvis avtale 
med grunneier oppnås. Grunneier Arild Ruud konsulteres nærmere når gjennomføring er aktuelt. 
 
4. Utbyggingsplaner i Grååsen-området 
Saksopplysninger: a. Kjente tanker, ideer og initiativ b. Eventuelle handlinger 
 
Vedtak:  
1. Det gjøres forespørsel til Spydeberg kommune om eventuelle initiativ ift. planer for utnyttelse av 
skogsområdene øst for Grååsen. Vi ønsker å være proaktiv i evt. planprosesser. 
2. Vi etterlyser klargjørende svar fra Spydeberg kommune både ift. 3 ubebygde tomter i Grååsen 
boområde + plan fra Tore Martin Løken om utbygging av 9 tomter inntil bebyggelsen i Grååsen. 
Sistnevnte sak tar styreleder opp under Spydeberg-halvtimen i møte i relevant politisk organ. 
 
5. Regulert grøntbelte mellom Kirkestien og Hushagasvingen – eventuell sti 
Saksopplysninger: a. Stier i Grååsen – kart, b. Status og videre arbeid, c. Styreleder orienterte om 
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prosess med Sti-kartet, kontakt med tilstøtende grunneier Tore Martin Løken og grunneier inntil 
Hushagasvingen. 
 
Vedtak: Prosessen videreføres iht. tidligere vedtak i årsmøter og i nåværende styre. Dialog med 
tilstøtende bolig-eiere rapporteres tilbake til styret. 
 
6. Årsmøte 2015 – forberedelser 
Saksopplysninger: a. Tid og sted, b. Valgkomiteens arbeid, c. Faste saker (Regnskap, Årsberetning, 
Plan for styrets arbeid, Valg) 
 
Vedtak: 
1. Årsmøtet 2015 berammes til mandag 26. januar 2015. Sted: Vollene miljø- og kulturgård 
2. Styreleder avholder forberedende møte med valgkomiteen: Thore Skollingsberg og Claes Kolstad. 
Første utkast til saksdokumenter behandles i neste styremøte (24.11.2014). 
 
7. Eventuelt 
Følgende spørsmål ble tatt opp i møtet: 
7.1. Neste styremøte fastsettes til mandag 24. november 2014 kl.19:30, hos Øyvind Bjørndalen 
7.2. Grååsen Nytt nr.3/2014 behandles i styret 24.11.2014 – styreleder lager utkast 
7.3. Trekning av gevinster for 2014 (1 hovedgevinst + 2 i tillegg) blant skrevne besøkere i bøkene i sti-
kassene foretas på årsmøtet 2015. Nina vurderer gevinster (sponsing + medfinansiering) 
7.4. I neste styremøte behandles sak om standarden på de kommunale veiene i Grååsen, og med 
særlig fokus på første parti av Buerveiens avgrening fra Grååsveien. 
    
                            ooOoo 
 
Protokollen godkjennes av styreleder sammen med 2 fra styret, som deltok på møtet. Møtet hevet. 
 
Underskrifter: 
 
____________________    ____________________  ____________________ 
styreleder   styremedlem    styremedlem 


